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VRAGEN van GroenLinks van mevrouw A. Postma betreffende de Kardingerplas. 

(Binnengekomen: 22 mei 2012.) 

 

Uw college is van plan voor de zomer eindelijk de nieuwe visie op het 

Kardingegebied te presenteren. Zo’n twee jaar geleden was de visie vrijwel klaar, 

maar werd besloten de besluitvorming rond de tram af te wachten. Zo kon ook o.a. de 

tramhalte nog worden ingepast in de nieuwe plannen. 

 

In eerdere presentaties van de conceptvisie was veel aandacht voor het transferium, 

voor het parkeren en andere verkeerszaken, zoals fietsverbindingen, voor de relatie 

met de wijk Beijum, de positie van sportcentrum Kardinge en in de laatste periode 

zoals gezegd voor de inpassing van de tram. 

 

In de plannen is ook aandacht voor één van de belangrijkste functies van het gebied: 

de recreatieve functie. Er is onder andere sprake van de mogelijkheid een grote 

speeltuin te maken en van het vergroten van de recreatieve mogelijkheden van de 

Kardingerplas. 

 

Die Kardingerplas heeft zich in de loop der jaren ontwikkeld tot één van de 

belangrijkste recreatieve plekken van Noorddijk. Toch zijn er een aantal problemen 

die al sinds jaren het aangenaam verblijf bij de plas belemmeren. Het gaat dan om het 

regelmatig optreden van blauwalg waardoor zwemmen onmogelijk is (of toch wordt 

ontraden) en ten tweede om de situatie rond de kiosk. 

 

1. De kiosk 

 

Veel bewoners van Noorddijk waren teleurgesteld toen pannenkoekhuis De Uilenborg 

verdween. De (horeca)gelegenheid genoot grote populariteit, maar was (blijkbaar) niet 

rendabel te krijgen. De Uilenborg had ook de functie van EHBO-post en 

toiletvoorziening, eerst een beetje van lieverlee, later ook “officieel”. 

 

In 2004 werd de huidige kiosk gebouwd en hadden de gemeente en vooral de 

exploitant grote plannen (zie de bijlage). De kiosk had veel last van vandalisme en 

uiteindelijk heeft dat geresulteerd in een omheining die enige tonnen heeft gekost. 

Toch heeft dat niet geleid tot een florerende situatie rond de kiosk bij de 

Kardingerplas. De kiosk is zelden open en wanneer het horecagedeelte dicht is, zijn 

ook de w.c.’s en de EHBO-voorziening vaak niet bereikbaar. 

Dat betekent dat het als basisvoorziening niet functioneert, laat staan dat er het 

bruisende centrum is ontstaan dat iedereen voor ogen had. 
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De GroenLinksfractie vindt dat bij de komende “upgrading” van het recreatiegebied 

ook de situatie rond de kiosk moet worden meegenomen. 

Wij hebben daarom de volgende vragen: 

 

- wat zijn de precieze afspraken met de huidige pachter, waaraan kan de 

gemeente de pachter houden en wat mag de pachter van de gemeente 

verwachten? 

- is naar het oordeel van het college het niet-nakomen van afspraken oorzaak 

van het niet optimaal functioneren van de kiosk of zijn daar andere redenen 

voor? 

- hoe kan naar het oordeel van het college de dienstverlening, zowel 

commercieel als niet-commercieel, van de kiosk en de pachter van de kiosk 

verbeteren? 

 

 

2. Blauwalg 

 

Regelmatig wordt het zwemplezier van duizenden Groningers in het stadsdeel 

Noorddijk vergald door het optreden van blauwalg in de Kardingerplas. 

Op het eerste oog is er geen patroon te ontdekken in het optreden van blauwalg. 

Meestal treedt blauwalg op in warm stilstaand water. In de Kardingerplas komt het 

ook voor in  natte en koude zomers, zoals de afgelopen zomer. Wel lijkt vast te staan, 

dat de in-en doorstroming van het water een rol speelt. 

De GroenLinksfractie vindt dat al het mogelijke moet worden gedaan om bij zo’n 

belangrijke voorziening blauwalg te voorkomen. Ook al omdat het erop lijkt dat de 

Kardingerplas vaker het slachtoffer is van blauwalg dan andere recreatieplassen. 

 

Wij hebben de volgende vragen hierover aan het college: 

 

- is duidelijk wat de oorzaak is van het regelmatig vòòrkomen van blauwalg in 

de Kardingerplas? 

- zo ja, wat is er aan gedaan om blauwalg te voorkòmen en waarom is dat niet 

gelukt? 

- zo nee, is het college bereid om nader onderzoek te doen (in samenwerking 

met het waterschap) om er achter te komen wat de oorzaak is en vervolgens 

maatregelen te nemen? 

 

Tot slot een vraag over beide onderwerpen: 

 

- is het college bereid deze beide zaken, de situatie rond de kiosk en het 

voorkomen van blauwalg, op te lossen en de oplossingsrichting te presenteren 

in de “Kardinge-visie”?  

 


